

100 X 150 MM

Sachin Art
12-1-2021 C1

Lacinil Suspension

Aluminium , Magnesium & Simethicone Oral Suspension USP

Composition:

Each 5 ml Contains :
Dried Aluminium Hydroxide Gel USP 250 mg
(Added as Aluminium Hydroxide Gel Paste)
Magnesium Hydroxide USP 250 mg
(Added as Magnesium Hydroxide Paste)
Simethicone USP 50 mg
Colour : Approved Colour Used.

Indication :

LACINIL SUSPENSION is indicated for symptomatic relief of hyperacidity often associated with dyspepsia peptic ulcer, gastritis, peptic desophagitis and hiatus hernia. It is also indicated for relief of flatulence.

Pharmacology :

LACINIL SUSPENSION are used to anticipate and relieve in the symptomatic management of gastric and duodenal ulcer and reflux esophagitis by neutralizing hydrochloric acid in gastric secretion. It increase the gastric pH & diminish the activity of pepsin in the gastric secretion. Increase in gastric pH stimulates the liberation of gastrin from cells of antral mucosa.

Medicated Action : **LACINIL SUSPENSION** contain two non systemic antacids and an antifatulent, **LACINIL SUSPENSION** has a high concentration of Aluminum Hydroxide which is known to offer cytoprotection and a high dose of Simethicone for better antifatulent and flatulence. It dose not cause acid rebound, constipation or diarrhea.

Administration - Oral.

Dosage:

Adults : 2 teaspoonful (10ml.) 3 times a day after meals and at bed time or as directed by the Physician.
Children : As directed by the Physician.

Storage:

Store in a dry place, Temperature below 30°C, Protect from light.
Don't Freeze
Keep out of reach of children.
SHAKE WELL BEFORE USE.

Presentation: 200 ml Bottle in a carton with literature.

Titulaire / Exploitant / M.A.Holder :

LASO
healthcare pvt ltd

No 34 , Poothapedu Main Road,
NSC Bose Nagar, Porur, Chennai - 600 116, India.
www.lasohealthcare.com
Made In India

Lacinil Suspension

Aluminium Hydroxyde, Magnésium Hydroxyde et Siméticone suspension buvable USP

Composition:

Chaque mesure de 5 ml contient :
Gel d'hydroxyde d'aluminium déshydraté USP 250 mg
(ajouté sous forme de pate de gel d'hydroxyde d'aluminium)
Hydroxyde de Magnésium USP 250 mg
(ajouté sous forme de pate d'hydroxyde de magnésium)
Siméticone..... USP 50 mg
Colorant autorisé

Indication :

Lacinil suspension procure un soulagement de l'hyperacidité, des troubles digestifs, des brûlures et des maux d'estomac

Pharmacologie:

LACINIL SUSPENSION est utilisée pour anticiper et soulager dans le traitement symptomatique de l'ulcère gastrique et duodénal et de l'œsophagite par reflux gastro-œsophagien en neutralisant l'acide chlorhydrique dans la sécrétion gastrique. Elle augmente le pH gastrique et diminue l'activité de la pepsine dans la sécrétion gastrique. L'augmentation du pH gastrique stimule la libération de gastrine par les cellules de la muqueuse antrale.

Mécanisme d'action:

LACINIL SUSPENSION contient 2 antiacides non systémiques et un antifatulent. **LACINIL SUSPENSION** a une forte concentration en hydroxyde d'aluminium qui est connu pour fournir une cytoprotection et une dose de Simethicone pour une meilleure activité anti-flatulence.
Elle ne provoque pas d'acidité rebond , de constipation ou de diarrhées.

Administration – Voie orale

Posologie :

Adultes : 10 ml (2 cuillères à café) 3 fois par jour après les repas et au moment du coucher ou comme prescrit par le médecin.
Enfants : comme prescrit par le médecin

Stockage:

Conserver à une température inférieure à 30 °C

Présentation :

Bouteille de 200 ml en verre dans un carton avec notice

Titulaire / Exploitant / M.A.Holder :

LASO
healthcare pvt ltd

No 34 , Poothapedu Main Road,
NSC Bose Nagar, Porur, Chennai - 600 116, India.
www.lasohealthcare.com
Made In India